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EU: Vůdce Brexitu Nigel Farage řekl, že konečný odchod Británie z tohoto bloku není koncem
potíží EU. Spíše to signalizuje začátek konce Evropského projektu.

Když ministerský předseda Johnson na Vánoce oznámil dohodu o realizaci, tak ve svém
uzavíracím proslovu k veřejnosti z Downing Street tvrdil: „Opět našim přátelům a partnerům v EU
říkám: Myslím, že tato nová dohoda znamená novou stabilitu a novou jistotu v tom, co bývalo
potrhaným a obtížným vztahem. Budeme vašimi přáteli, vašimi spojenci, vašimi příznivci a opravdu
by nikdy nemělo být zapomenuto, že i vaším trhem číslo jedna.

„Avšak přesto, že jsme opustili EU, naše země zůstane, kulturně, emotivně, historicky, strategicky i
geologicky připojená k Evropě, samozřejmě, že přinejmenším kvůli těm čtyřem milionům občanů EU,
kteří v posledních čtyřech letech požádali o usazení v Británii a kteří přináší ohromný příspěvek pro
naši zemi a naše životy.“

Když se včera v noci na Sky News ptali pana Farage, zda souhlasí, že Británie má k Evropě kulturně
a i v jiných ohledech blízko, tak řekl: „S tím vůbec nesouhlasím. Ve skutečnosti máme daleko větší
kulturní příchylnost k mnoha částem anglicky mluvícího světa než ke kontinentální Evropě.“

„Konec konců i to je jedním z důvodů, proč jsme nakonec hlasovali pro Brexit.“

Pan Farage pak uvedl, že taková jednotná, homogenní ‚Evropa,‘ o jaké bájí propagátoři
Evropského projektu, prostě neexistuje, naopak v ní existuje spousta kulturních i jiných rozdílů,
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což tento superstát ohrožuje.

„Evropská unie sama je rozdělena na sever a jih tou měnou, která pro jih vůbec nefunguje,
i kulturně rozdělená mezi východ a západ. Viděli jsme, jak velice nešťastné země jako Polsko a
Maďarsko vetovaly rozpočet EU. Myslím, že v širším obraze je Brexit jen začátkem konce Evropské
unie. Jsem pro-Evropan. Jsem pro Evropu suverénních států, které spolu obchodují a jsou přáteli,
aniž by byly řízeny z Bruselu.

Pan Farage se pak uchýlil k odsouzení „nedemokratické povahy způsobu, jakým je tento projekt
veden,“ a toho jak Evropa ubližuje vlastníkům malých podniků, protože je z podstaty utvářena tak,
aby z toho tyly „ohromné nadnárodní korporace.“

Řekl však, že je v britském zájmu, aby Evropa jako sdružení svobodných národů byla „ustavena,“
protože, „jak nás učí historie: když je Evropa šťastná a uspořádaná, tak to usnadňuje život i nám.“

„To co ale vidím, že stupňování konfliktu mezi severem, jihem, východem a západem uvnitř Evropské
unie, která chce jen budovat své impérium moderních dnů postrádající demokracii.“
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